

GFG系列高效沸腾干燥机

产品名称	GFG系列高效沸腾干燥机
公司名称	江阴市名正机械有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:名正机械 型号:GFG-100
公司地址	江阴市镇澄路1388号
联系电话	13601521160

产品详情

gfg系列高效沸腾干燥机

gfg series high-efficiency fluidizing drier

gfg系列高效沸腾干燥机(圆形结构)

标准设计。布袋分离室为圆形结构，料斗采用充气密封。

流化床为圆形结构避免死角。

料斗设置搅拌，避免潮湿物料团聚及干燥时形成沟流。

采用翻倾卸料，方便迅速彻底，亦可按要求设计自动进出料系统。

密闭负压操作，气流经过过滤。

操作简便，清洗方便，是符合gmp要求的理想设备。

干燥速度快，温度均匀，每批干燥时间一般均在20-30分钟。

the structure of fluidization bed is round so as to avoid dead corner;

inside the hopper there is a stir in order to avoid agglomeration of raw material and

forming canal of flow;

the granule is discharged through the method of turning over. in this way it is very convenient. the discharging system can be designed as request too;

it is operated at the conditions of negative pressure and seal. the air is filtered.

therefore it is simple in operation and convenient in clean. it is an idea equipment that is

in conformity with the requirement of gmp;

the drying speed is fast and the temperature is uniform. in general the drying time is

20~30 minutes.

本产品的加工定制是是，品牌是名正机械，型号是GFG-100，适用物料是多种可用，作用种类是旋流式，应用领域是化工，制药，食品，流化面积是0.8（m²），装机功率是45（kw），产量含冷却是0.1（T/h），占地面积是6（m²），重量是1600（kg），规格是GFG-600-GFG1000